
 

 

Protokoll styrelsemöte – 2020-04-22 

1. Formalia 

1.1 Mötets öppnande 

 Mötet förklarades öppnat 12:07 

1.2 Närvarande 

Närvarande vid mötet var: 

Sebastian Elf 

Viktor Olbrant 

Pierre Le Fèvre 

Jesper Wallberg 

Ricardo Miguel Mayta Lavalle 

Joanna Kubik 

Alexander Kristiansson 

Christian Säldebring 

Mats-Hjalmar Murman 

Pontus Wiström 

Clara Hällgren 

Tommy Reuterskiöld 

Clara Ljungström (ankom 12:06) 

Daniel Labriz 

 

1.3 Anmäld frånvaro 

 Ingen anmäld frånvaro 

1.4 Val av mötets ordförande 

Sebastian Elf valdes till mötets ordförande. 

1.5 Val av mötets sekreterare 

Viktor Olbrant valdes till mötets sekreterare. 



 

 

1.6 Adjungeringar 

Inga adjungeringar inkom. 

1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet 

Mötet förklarades behörigt utlyst och beslutsmässigt. 

1.8 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll är ej justerat och anslaget. 

1.9 Val av justerare 

Alexander Kristiansson och Pontus Wiström valdes till mötets justerare. 

1.10 Anmälan av övriga frågor 

 Inga övriga frågor.  

1.11 Föredragningslista godkännande 

Föredragningslistan godkändes. 

2. Rapporter och meddelanden 

2.1 Styrelsen 

Ordförande:  

Fortfarande inte fått access till skolan. Ser ut som att fler personer kommer få tillgång och att 

det kommer vara på måndagar 08:00-14:00.  

 

Vice ordförande:  

Förbereder sig för alkoholprovet 

 

Ledamöter: 

Inget att rapportera 



 

 

 

2.2 Organ och nämnder:                     

Företagsgruppen(FG): 

Inget att rapportera. 

 

Qlubbmästeriet(QM): 

Inget att rapportera 

 

Lokalnämnden: 

Inget att rapportera 

 

Mottagningsgruppen(Mogen): 

 

Har förlorat två sponsorer till följd av ekonomiska svårigheter. Har pratat med Annelie, 

de har inte haft diskussioner om mottagning än. Finns en risk att mottagningen kan bli 

inställd. Beslut kommer tas i slutet på maj. Planerar som vanligt med arbetshypotesen 

att mottagningen kommer bli av. Problemet är att osäkerheten kring mottagningens 

varande är att saker behöver börjas köpas in. 

 

Mötet beslutar att: 

 

• Artiklar som är absolut nödvändiga att beställa redan nu ska köpas in.  

• Även sådant som kan återanvändas inför framtida mottagningar är fritt fram att 

köpa in. 

• I övrigt bör inköp hållas på tills dess att beslut tas kring mottagningens varande 

eller icke varande. 

 

 

 

Studienämnden(SN): 

 

Extrainsatt GRU-råd nästa vecka för att utvärdera tentamina förra veckan. Har fört 

diskussioner med Mats kring tentamen. Önskar erhålla återkoppling från medlemmar 

kring hur tentamina på distans fungerat under första omgången föregående vecka. 

 



 

 

 

Spelgruppen(SPRUPPEN): 

 

 Inget att rapportera,  

 

Kårens ansvariga rengöringspatrull (KARP): 

 

Inte närvarande. 

 

JML-nämnden: 

 

Håller på och tittar på hur projektgrupper fungerar för funkastudenter. 

 

Valberedning: 

 

Inget att rapportera 

 

Idrottsgruppen(IG): 

 

 Börjar bli dags att ansöka om anslag inför nästa år. 

 

Fanborgen: 

 

Inget att rapportera. 

 

2.3 THS, Övriga: 

 

Revisorer:  

 

Varit på revisorsutbildning. Erhåller för närvarande en relativt passiv roll till styrelsens 

arbete i och med den begränsade verksamheten. 

 

3. Besluts- och diskussionspunkter 

3.1 MIT Sommarbal 

 



 

 

Har blivit inbjudna av MIT till deras sommarbal den 6 juni. Jesper Wallberg yrkade för 

att bordlägga punkten till nästkommande möte. 

 

Mötet beslutade att bifalla Jesper Wallbergs yrkande. 

 

 

3.2 Datum SMP4 

 

 Talman föreslår måndag 18 maj som datum för SMP4.  

 

 Mötet beslutade att godkänna förslaget. 

4. Övriga frågor 

 Inga övriga frågor. 

 

5. Nästa möte 

Nästa möte planerades preliminärt till 6/5 -20. 

6. Mötet avslutas 

 Mötet avslutades 12:42 

 

  

 

 

 


